
2007 .MAR .26 10 :45 +3649511561

ORSZAGGYULESI KEPVISELO
IDESZ - Magyar Polgári Szövetség

Dr. Szili Katalin
Az Országgyűlés
Elnóke részére

Hel ben

országg} ílés u *dlo

rrorminym ,

Lrkezett: 2007 MARC 2 6.

Polgármesteri Hivatal MezWvesd #0624 P . 0 0 1 /002

Tállal András

Tisztelt Elnók Asszony:

„Miért csökkentette a Kormány a sülyosan fogyatékos gyermekek iskolába szállításához
az OEP által folyósított utazási költségtérítést?„ címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok intézni Dr. Molnár Lajos egészségügyi miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A napokban egy Édesapa révén megdöbbenve értesültem arról, hogy a Kormány 2007 . január

I-vel 100°/a-röf 32%-ra csökkentette a halmozottan fogyatékos gyermekek iskolába

szállításhoz nyújtott, illetve az OEP által folyósított utazási költségtérítés összegét .

Olyan gyermekekről van szó, akik esetében a gépjárművel való utazás nem luxus, vagy

kényelem kérdése, hanem állapotuknál fogva tömegközlekedési eszközón egyáltalán nem

szállíthatóak. A kedvezményről az 1997 . évi L=11. Törvény 22.§-a, illetve a 217/1997 .

(XII.1 .) Korm.rend. számú rendelet 11 .§-a szól .

Sem képviselőként, sem magánemberként nem látom a „racionalizálás" indokoltságát és

megvédhetőségét, mivel az iskolai napok, valamint az iskola és a lakhely közötti távolság

kimutathatósága miatt pontosan nyomon követhető az az indokolt és alátámasztott

kilométer/iázenmyag költség igény, amely egy ilyen család esetében felmerül .

Sajnos a Kormány, mint sok más támogatás esetében a visszaélés vélelmezése alapján nyirbál

meg juttatásokat, és ezzel párhuzamosan nem csak anyagi, de morális értelemben is sérelmet
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okoz azok számára, akik mindannyiunknál nagyobb terhet, beteg családtagjuk, gyermekük

gondozását vállalják .

Az OEP munkatársaival való konzultációt követően nyilvánvalóvá vált számomra, hogy ez a

probléma nem egyedi, sőt, az OEP részéről is történt jelzés a Kormány felé az új szabályozás

visszásságairól .

Kérem miníszter Urat és a tisztelt Kormányt, hogy fontolja meg még egyszer ezt a döntést, és

visszamenőleg is fizesse ki a családoknak azt az összeget, amelyet alaptalanul vett el tőlük .

Olyan családoktól; ahol legalább az egyik szőlő a gyermek állapota miatt nem tud munkát

vállalni és a megélhetési gondok mindennaposakká váltak az életilkben .

Kérdezem ezért miniszter Urat, „Miért csökkentette a Kormány a súlyosan fogyatékos

gyermekek iskolába szállításához az OEP által folyósított utazási költségtérítést?„

Várom megtisztelő válaszát!

Mezőkövesd, 2007. március 23.
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